
 
 

 
Protokół  nr 12/19 

z XII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 
z dnia 28 października 2019 roku 

 

XII sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie rozpoczęła się o godz.17.00 w Sali 

Gminnego Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim. Na ustawowy skład 15 radnych, 

w sesji uczestniczyło 12 radnych (radny Sławomir Jagiełło, Jan Banasik, Magdalena 

Bator,– nieobecni, usprawiedliwieni). W sesji udział wzięli: Małgorzata Włodarczyk – 

Wójt Gminy Miasteczko Krajeńskie, Eugenia Jendrzejek – Skarbnik Gminy, Bernadetta 

Kulińska – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Miasteczku Krajeńskim, Marta 

Konek – Dyrektor Gminnego Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim, Katarzyna 

Paczyńska – Radca Prawny Urzędu Gminy Miasteczko Kajeńskie, sołtysi: Ewa 

Banasik,  Anna Siebyła, Piotr Piątek, Janina Fandrej, Ewa Banasik, Przemysław 

Drozdowski, Stanisław Klesa (także jako radny), ponadto w sesji uczestniczył 

pracownik Urzędu Gminy ds. obsługi Rady Gminy - Karina Migdalczyk. Obradom 

przewodniczył Szymon Kunek – Przewodniczący Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie.  

 

Lista gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady odczytał klauzulę informacyjną RODO.   

 

Ad. 1. Sprawy regulaminowe.  

 

Przewodniczący Rady przywitał przybyłych gości następnie stwierdził, iż na 

ustawowy skład 15 radnych obecnych jest 12 radnych, co stanowi quorum 

wymagane do podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

 

 
Porządek obrad : 

 

1. Sprawy regulaminowe: 
-otwarcie sesji 



-stwierdzenie quorum, 
-informacja nt. porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  
26 sierpnia 2019 roku 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Miasteczko 
Krajeńskie z dnia 26 września 2019 roku 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 
wykonania uchwał rady 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rocznych stawek podatku od nieruchomości. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. 
 

9. Podjecie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta na obszarze Gminy 
Miasteczko Krajeńskie. 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie zadania 
inwestycyjnego „Przebudowa drogi Gminnej Grabionna-Okaliniec” z udziałem 
środków z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miasteczko 
Krajeńskie na 2019 rok. 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2019-2027. 
 

14. Sprawy różne wolne wnioski. 
 

15. Ustalenie terminu kolejnej Sesji rady Gminy Miasteczko Krajeńskie. 
 

16. Zakończenie posiedzenia. 



 
 

Przewodniczący Rady-porządek obrad został Państwu radnym przesłany w 

ustawowym terminie, następnie zapytał czy są w związku z tym ktoś ma zastrzeżenia 

 

Radny Misiak- złożył wniosek o rozszerzenie  porządku obrad o pkt. odpowiedzi na 

interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych 

 

Przewodniczący Rady- zaproponował wprowadzenie jako pkt. 6 odpowiedzi na 

interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych oraz tak jak rozmawialiśmy na komisji 

będziemy wprowadzać pkt dotyczący uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Miasteczko Krajeńskie do realizacji projektu w ramach Wielkopolskiego regionalnego 

Programu Operacyjnego-Działania 7.2 Usługi społeczne i zdrowotne Poddziałanie 

7.2.2 Usługi społeczne i zdrowotne. Jest to projekt uchwały który został przedłożony 

przez GOPS i nie został ujęty w porządku obrad. Przewodniczący zapytał czy ktoś 

jeszcze chciałby zabrać głos? 

Wójt Gminy- powiedziała, że zgodnie z par 20 ust 5 który brzmi że na wniosek Wójta 

Przewodniczący Rady jest zobowiązany wprowadzić do porządku obrad projekt 

uchwały który wpłynął do rady co najmniej 7 dni . Taki projekt wpłynął  

 

Przewodniczący Rady- nie wpłynął 

Wójt Gminy- projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu dla członka Ochotniczej Straży Pożarnej biorącego udział w 

działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowaną przez Państwową 

Straż Pożarną w gminie, który został wprowadzony wraz z opłatą o  skupie żyta w 

tym samym terminie, ten projekt uchwały jest a o ekwiwalencie nie ma. Dlatego 

proszę o wprowadzenie go na podstawie tego art. do wprowadzenia go pod obrady 

dzisiejszej sesji. 

 

Przewodniczący Rady-otrzymałem informację, że wnioskuje Pani o wprowadzeniu 

go, ale nie otrzymałem projektu uchwały i nie mogłem tego uwzględnić w porządku 

obrad natomiast uchwała w sprawie obniżenia skupu żyta było razem pisane. Ten 

projekt został na ostatniej sesji przegłosowany i radni nie podjęli uchwały i nie 

zostało ponownie przesłane do komisji. Ponadto Pani nie przedłożyła projektu 

uchwały jak również Pani Sekretarz która była obecna na ostatnim posiedzeniu 

wspólnym komisji 



Nic na temat projektu tej uchwały nie mówiła. Do biura Rady nie doszło po to daje 

informację do Urzędu i proszę żeby do konkretnego terminu składać projekty uchwał 

a nie same informację, żeby one wpływały. 

Wójt Gminy- ja przed wyjazdem widziałam porządek obrad nie było cen skupu żyta i 

nie było o ekwiwalencie. 

Przewodniczący Rady- tak, to proszę niech pani Wójt powie w jakiej dacie przekazała 

Pani do Biura Rady i czy ma Pani na to potwierdzenie ponieważ ta uchwała nie 

wpłynęła 

 

Wójt Gminy- od tego są pracownicy, co wprowadzają. 

 

Przewodniczący Rady- złożył projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w 

sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków ochotniczej straży pożarnej 

biorących udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż pożarną 

 

Przewodniczący Rady- zarządził głosowanie w sprawie wprowadzenie projektu 

uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

dla członków ochotniczej straży pożarnej biorących udział w działaniach ratowniczych 

lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną 

głosowanie 2 radnych „za” 10 radnych „jestem przeciw” 0 „wstrzymujących się” na 

12 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik Nr 3 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady- stwierdził, że pkt nie został wprowadzony do porządku obrad. 

Następnie zarządził głosowanie nad wprowadzeniem 2 pkt do porządku obrad. 

 

Radca Prawny- powiedziała, że należy głosować osobno nad każdym wprowadzonym 

pkt do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady- zarządził pierwsze glosowanie nad wprowadzeniem do 

porządku obrad jako pkt 6 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłaszane przez 

radnych 

 

Głosowanie: 12 radnych „jestem za” 0 „jestem przeciw” 0 „ wstrzymujących się” i 

stanowi załącznik NR 4 do porządku obrad 

 



Przewodniczący Rady- kolejne głosowanie wprowadzenie do porządku obrad jako pkt 

12  uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasteczko Krajeńskie do realizacji 

projektu w ramach Wielkopolskiego regionalnego Programu Operacyjnego-Działania 

7.2 Usługi społeczne i zdrowotne Poddziałanie 7.2.2 Usługi społeczne i zdrowotne 

 

Głosowanie: 12 radnych „jestem za” 0 „jestem przeciw” 0 „ wstrzymujących się” i 

stanowi załącznik Nr 5 do porządku obrad  

 

Przewodniczący Rady- kolejne głosowanie w sprawie nad całością wprowadzonych 

zmian do porządku obrad 

Głosowanie: 11 radnych „jestem za” 0 „jestem przeciw” 0 „ wstrzymujących się” 1 

radny nie wziął udziału w głosowaniu na 12 radnych obecnych na sesji i stanowi 

załącznik Nr 6 do porządku obrad  

 

 

 

 
Porządek obrad po zmianach  : 

 

1. Sprawy regulaminowe: 
-otwarcie sesji 
-stwierdzenie quorum, 
-informacja nt. porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  
26 sierpnia 2019 roku 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Miasteczko 
Krajeńskie z dnia 26 września 2019 roku 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 
wykonania uchwał rady 
 

6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rocznych stawek podatku od nieruchomości. 



 
8. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. 
 

10. Podjecie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta na obszarze Gminy 
Miasteczko Krajeńskie. 
 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie zadania 
inwestycyjnego „Przebudowa drogi Gminnej Grabionna-Okaliniec” z udziałem 
środków z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasteczko Krajeńskie do 
realizacji projektu w ramach Wielkopolskiego regionalnego Programu 
Operacyjnego-Działania 7.2 Usługi społeczne i zdrowotne Poddziałanie 7.2.2 
Usługi społeczne i zdrowotne 

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miasteczko 
Krajeńskie na 2019 rok. 

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2019-2027. 
 

16. Sprawy różne wolne wnioski. 
 

17. Ustalenie terminu kolejnej Sesji rady Gminy Miasteczko Krajeńskie. 
 

18. Zakończenie posiedzenia. 
 

Ad.2 Przyjęcie protokołu z obrad X sesji rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  

26 sierpnia 2019 roku 

Przewodniczący Rady- protokół został Państwu radnym przesłany, wiem że niektórzy 

radni mieli uwagi i zgłaszaliście Pani Kasi żeby to poprawiła. Ja z protokołem się 

zapoznałem i po usunięciu tych uwag proponuję przyjęcie protokołu bez czytania 

Głosowanie: 11 radnych „jestem za” 0 „jestem przeciw” 0 „ wstrzymujących się” 1 

radny nie wziął udziału w głosowaniu na 12 radnych obecnych na sesji i stanowi 

załącznik Nr 7 do protokołu 



 

Ad.3 Przyjęcie protokołu z obrad XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Miasteczko 

Krajeńskie z dnia 26 września 2019 roku 

Głosowanie: 10 radnych „jestem za” 0 „jestem przeciw” 0 „ wstrzymujących się” 2 

radnych nie wziął udziału w głosowaniu na 12 radnych obecnych na sesji i stanowi 

załącznik Nr 8 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady- podobnie jak w pkt 2 porządek obrad został Państwu 

przesłany również się z nim zapoznałem i wnoszę przyjęcie go bez czytania 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym 

 
Przewodniczący Rady- przedstawił swoje informacje o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym i stanowi załącznik Nr 9 do protokołu 

 

Ad.5 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 

wykonania uchwał rady 

Wójt Gminy- przedstawiła swoje Sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał rady i stanowi załącznik Nr 10 do 

protokołu 

Ad. 6 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych 

 

Wójt Gminy- odczytała treść  zgłaszanych wniosków i interpelacji zgłaszanych przez 

radnych wraz z odpowiedziami. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie rocznych stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady- propozycje stawek były omawiane na posiedzeniu komisji 

wspólnej jak również były przegłosowywane, następnie odczytał te stawki i 

zaproponował głosowanie nad zaproponowanymi stawkami: 

Głosowanie: 10 radnych „jestem za” 0 „jestem przeciw” 0 „ wstrzymujących się” 1 

radny nie wziął udziału w głosowaniu na 12 radnych obecnych na sesji i stanowi 

załącznik Nr 11 do protokołu 

 



II głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rocznych stawek podatku od 

nieruchomości. 

Głosowanie: 12 radnych „jestem za” 0 „jestem przeciw” 0 „ wstrzymujących się” na 

12 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik Nr 12 do protokołu 

 

Uchwała Nr XII.71.2019 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 28 października 

2019 roku w sprawie rocznych stawek podatku od nieruchomości stanowi załącznik 

Nr 13 do protokołu 

Ad. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

Przewodniczący Rady- powiedział, że projekt uchwały również był analizowany 

przez radnych na posiedzeniu wspólnym komisji, zaproponowana stawka to 40,00 zł 

na inkasenta opłaty targowej wyznacza się Pana Stanisława Klesę i ustala się 

wynagrodzenie za inkaso w wysokości 25% zainkasowanej kwoty. Poinformował 

radnego Stanisława Klese, że z powodu tego ze jest sołtysem i inkasentem nie może 

brać udziału w głosowaniu po czym  otworzył dyskusję.  

Radny Klesa- powiedział, że stawką którą rada uchwaliła robimy krzywdę naszym 

wyborcom i seniorów, jeżeli mamy stawkę 40,00 zł a mieliśmy 20,00 to na tak małą 

miejscowość jak Miasteczko Krajeńskie nikt nie przyjedzie sprzedawać. 

Radny Kujawski- osoby, które przyjeżdżają do nas na rynek nie są z naszego 

regionu tylko są z poza, owoce sprzedawane przy szosie w Grabównie kosztują  trzy 

razy więcej niż gdziekolwiek indziej. Uważam więc, że kwota 40,00 zł nie jest dużą 

stawką i tym samym nie wyrządzamy tym nikomu krzywdy.  

Przewodniczący Rady-  zamknął dyskusję, następnie powiedział że 

zaproponowane są dwie stawki: I - opłaty targowej w wysokości 40,00 zł i 

wynagrodzenia za inkaso w wysokości 25 % zainkasowanej osobiście przez inkasenta 

oraz II stawkę - opłaty targowej w wysokości 30,00 zł i wynagrodzenia za inkaso w 

wysokości 25 % zainkasowanej osobiście przez inkasenta. Przewodniczący poddał 

pod głosowanie I stawkę: radni przyjęli jednogłośnie zaproponowane stawki bez 

udziału radnego Klesy. 

Głosowanie: Głosowanie: 11 radnych „jestem za” 0 „jestem przeciw” 0 „ 

wstrzymujących się” 1 radny nie wziął udziału w glosowaniu na 12 radnych obecnych 

na sesji i stanowi załącznik Nr 13 do protokołu 

Wójt Gminy- w kwestii głosowania radny Marek Misiak jest spokrewniony z radnym 

Klesą i również powinien być wyłączony z głosowania zgodnie z rozstrzygnięciem, 

które owszem było przed poprzednią sesją dołączone ale powinien się wyłączyć 

również Marek Misiak. 

Przewodniczący Rady- zgłosił wniosek, o ponowne przeprowadzenie  głosowania 

w sprawie stawki, następnie wydał polecenie pracownikowi biura rady o 

wprowadzenie do systemu głosowanie w przymiocie o reasumpcję  głosowania. 



Przewodniczący zwrócił się do radnych, że kiedy zarządzi głosowanie o reasumpcję , 

żeby radni uwzględnili wniosek i nie narazić się na ewentualne wyeliminowanie tej 

uchwały z powodu takich błędów proceduralnych. Następnie zapytał radnych kto jest 

za ponowieniem głosowania to ma głosować przycisnąć przycisk i podnieść rękę. 

głosowało 11 radnych „za” 0 radnych „jestem przeciw” 0 radnych „wstrzymujących 

się” Radny Stanisław Klesa nie wziął udziału w głosowaniu i stanowi załącznik Nr 14 

do protokołu 

Przewodniczący Rady- zarządził ponowne głosowanie w sprawie zaproponowanej 

I stawki, zaznaczył że w głosowaniu nie bierze udział radny S. Klesa i M. Misiak. 

Przewodniczący stwierdził, że stawka została przegłosowana    

Głosowało: 10 radnych „za” 0 radnych „jestem przeciw” 0 radnych „wstrzymujących 

się” radny Klesa i radny Misiak nie wzięli udziału w glosowaniu na 12 radnych 

obecnych na sali i stanowi załącznik Nr  15 do protokołu  

Przewodniczący Rady- zarządził głosowanie nad całością uchwały w sprawie 

opłaty targowej, ze stawka w wysokości 40,00 zł i wynagrodzenia za inkaso w 

wysokości 25 % zainkasowanej osobiście przez inkasenta 

głosowało 10 radnych „za” 0 radnych „jestem przeciw” 0 radnych „wstrzymujących 

się” radny Klesa i Misiak nie wzięli udziału w głosowaniu i stanowi załącznik Nr 16 do 

protokołu 

Uchwała NR XII.72.2019 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 28 października 

2019 roku w sprawie opłaty targowej i stanowi załącznik Nr 17 do protokołu 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. 

Przewodniczący Rady- projekt uchwały również był analizowany na posiedzeniu 

wspólnym komisji, była również poruszana kwestia inkasa. Zaprosiliśmy Państwa 

sołtysów żeby się wypowiedzieli w tej kwestii czy utrzymywanie inkaso widzą jako 

celowe czy nie, chodzi o opłaty od posiadania psów i te dalsze opłaty. Po dyskusji z 

sołtysami wszyscy prawie  jednogłośnie stwierdzili, że to inkaso nie jest potrzebne i 

żeby płatność była w kasie Urzędu lub przelewem na konto Urzędu. W uchwale w 

parg 3 ust. 1 wykreślony zostanie wyraz „u inkasenta” w ust. 5 była kwestia sporna. 

Był zapis zwalnia się z opłaty od posiadania psów osoby fizyczne prowadzące 

hodowlę psów a propozycja była na zmianę zwalnia się z opłaty trzeciego i każdego 

następnego psa o czym za chwilkę podyskutujemy. Zmiana również będzie w paragr 

4 i 5 ponieważ tych paragr nie będzie dlatego, że dotyczą inkasa i inkasentów. 

Zaproponowana kwota była 50,00 zł a następnie otworzył dyskusję.  

Radna Krupa- powiedziała, że wyłączy się z glosowania ponieważ mama jest 

sołtysem. 

 



Przewodniczący Rady- po dyskusjach zaproponował przerwę 

 

po przerwie wznowiono obrady  

Przewodniczący Rady- zostały złożone dwa wnioski radnego Kujawskiego, który 

proponuje usunięcie w całości ust 5 oraz radnego Misiaka, który zaproponował treść 

zapisu „Zwalnia się z opłaty od posiadania psów objęte hodowlą z wyjątkiem stada 

podstawowego 

 

Przewodniczący Rady- zaproponował głosowanie nad usunięciem ust 5 w parag 3 

jeżeli wniosek nie przejdzie to wówczas przechodzi wniosek radnego Misiaka 

głosowało 5 radnych „za” 7 radnych „jestem przeciw” 0 radnych „wstrzymujących 

się” i stanowi załącznik Nr 17 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady- przedstawił zmiany wprowadzone w projekcie uchwale i 

zarządził głosowanie w sprawie zmian w projekcie  stawki i inkasa 

głosowało 8 radnych „za” 0 radnych „jestem przeciw” 0 radnych „wstrzymujących 

się” i 4 radnych obecnych którzy nie wzięli udziału w głosowaniu i stanowi załącznik 

Nr 18 do protokołu 

kolejne głosowanie dotyczyło nad całością projektu uchwały w sprawie opłaty od 

posiadania psów 

głosowało 10 radnych „za” 0 radnych „jestem przeciw” 0 radnych „wstrzymujących 

się” i 2 radnych obecnych którzy nie wzięli udziału w głosowaniu i stanowi załącznik 

Nr 19 do protokołu 

Uchwała NR XII.73.2019 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 28 października 

2019 roku w sprawie opłaty od posiadania psów stanowi załącznik Nr 20 do 

protokołu 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych 

Przewodniczący Rady- zarządził głosowanie w sprawie dalszego procedowania treści 

uchwały stawek podatku od środków transportowych 

Radny Michałowski- powiedział, że w związku z tym ze jest pracownikiem firmy z 

którą miały być prowadzone w tej sprawie rozmowy wyłączy się od głosowania  

głosowało 10 radnych „za” 0 radnych „jestem przeciw” 0 radnych „wstrzymujących 

się” i 2 radnych obecnych którzy nie wzięli udziału w głosowaniu i stanowi załącznik 

Nr 21 do protokołu 



Przewodniczący Rady- przeszedł do procedowania stawek i przeczytał po kolei 

zaproponowane stawki przedstawione przez Wójta Gminy  

Przewodniczący Rady- zarządził głosowanie nad przyjęciem poprawek nad projektem 

uchwały  

głosowało 11 radnych „za” 1 radnych „jestem przeciw” 0 radnych „wstrzymujących 

się” i stanowi załącznik Nr 22 do protokołu 

 

głosowanie nad całością projektu uchwały z uwzględnieniem przyjętych poprawek: 

głosowało 10 radnych „za” 0 radnych „jestem przeciw”1 radnych „wstrzymujących 

się” i 1 radny obecny który nie wziął udziału w głosowaniu i stanowi załącznik Nr 23 

do protokołu 

Uchwała NR XII.74.2019 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 28 października 

2019 roku w sprawie stawek podatku od środków transportowych stanowi załącznik 

Nr 24 do protokołu 

 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta na obszarze Gminy 

Miasteczko Krajeńskie. 

Przewodniczący Rady- projekt uchwały został Państwu radnym przedłożony, 

rozmawialiśmy również o tym na posiedzeniu komisji wspólnej i wnioski były takie 

żeby nie obniżać stawek skupu żyta na terenie gminy Miasteczko Krajeńskie i 

otworzył dyskusję i dodał że jeżeli nie zagłosujemy to wchodzi stawka GUS. 

Zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia stawek zaproponowanych przez GUS  

głosowało 11 radnych „za” 0 radnych „jestem przeciw”0 radnych „wstrzymujących 

się” i 1 radny obecny który nie wziął udziału w głosowaniu i stanowi załącznik Nr 25 

do protokołu 

Ad. 12 Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie zadania 

inwestycyjnego „Przebudowa drogi Gminnej Grabionna-Okaliniec” z udziałem 

środków z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020. 

Przewodniczący Rady- poprosił Skarbnik Gminy o przedstawienie projektu uchwały 

Skarbnik Gminy- omówiła projekt uchwały  

Przewodniczący Rady- otworzył dyskusję i w związku z brakiem zamknął dyskusję i 

poddał uchwałę pod głosowanie 

głosowało 12 radnych „za” 0 radnych „jestem przeciw”0 radnych „wstrzymujących 

się” na 12 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik Nr 26 do protokołu 



 

Uchwała NR XII.75.2019 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 28 października 

2019 roku w sprawie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie zadania 

inwestycyjnego „Przebudowa drogi Gminnej Grabionna-Okaliniec” z udziałem 

środków z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020 i stanowi załącznik Nr 27 do protokołu 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasteczko Krajeńskie do 

realizacji projektu w ramach Wielkopolskiego regionalnego Programu Operacyjnego-

Działania 7.2 Usługi społeczne i zdrowotne Poddziałanie 7.2.2 Usługi społeczne i 

zdrowotne 

Przewodniczący Rady- to jest ta uchwała wprowadzona do porządku obrad, 

następnie poprosił Kierownik GOPS o przedstawienie w/w uchwały 

Kierownik GOPS- przedstawiła projekt uchwały 

Przewodniczący Rady-otworzył dyskusję 

Radny Gapiński-zapytał o ogłoszenie o zatrudnieniu osoby do klubu seniora 

Kierownik GOPS- w projekcie jest między innymi zatrudnienie kierownika klubu 

seniora ale również opiekunów osoby starszej, asystenta, rehabilitanta, psychologa 

Przewodniczący Rady-poddał pod głosowanie projekt uchwały 

głosowało 11 radnych „za” 0 radnych „jestem przeciw”0 radnych „wstrzymujących 

się” i 1 radny obecny na sesji który nie wziął udziału w głosowaniu na 12 radnych 

obecnych na sesji i stanowi załącznik Nr 28 do protokołu 

Uchwała NR XII.76.2019 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 28 października 

2019 roku w sprawie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie zadania 

inwestycyjnego „Przebudowa drogi Gminnej Grabionna-Okaliniec” z udziałem 

środków z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020 i stanowi załącznik Nr 29 do protokołu 

 

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miasteczko 

Krajeńskie na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady- projekt uchwały państwo otrzymali i Pani Skarbnik omawiała 

na posiedzeniu komisji wspólnej 

 

Skarbnik Gminy- uzupełniła jeszcze informację dotyczącą w/w uchwały 



Przewodniczący Rady- zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miasteczko Krajeńskie na 2019 rok 

głosowało 10 radnych „za” 0 radnych „jestem przeciw”2 radnych „wstrzymujących 

się” na 12 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik Nr 30 do protokołu 

Uchwała NR XII.77.2019 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 28 października 

2019 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miasteczko Krajeńskie na 

2019 rok i stanowi załącznik Nr 31 do protokołu 

Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2019-2027. 

 

Przewodniczący Rady- poprosił Skarbnik o przedstawienie w/w uchwały 

 

Skarbnik Gminy- omówiła w/w projekt uchwały  

 

Przewodniczący Rady- poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasteczko Krajeńskie na lata 2019-2027. 

głosowało 9 radnych „za” 0 radnych „jestem przeciw”2 radnych „wstrzymujących się” 

i 1 radny obecny który nie wziął udziału w glosowaniu na 12 radnych obecnych na 

sesji i stanowi załącznik Nr 32 do protokołu 

Uchwała NR XII.78.2019 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 28 października 

2019 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasteczko 

Krajeńskie na lata 2019-2027 i stanowi załącznik Nr 33 do protokołu 

 

Ad.16 Sprawy różne wolne wnioski  

Radny Czerepak-  

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Protokołowała: 

 

Karina Migdalczyk 


